
                                                                                                                            

Limfjordsskolen Struer 
Drøwten 1  7600 Struer 
Email: limfjordsskolen@struer.dk 
Tlf. 96 84 86 66 

Dagsorden for skolebestyrelsesmøde  

mandag den 1. november 2021 kl. 19.00 

i skolens personalerum 

Afbud: Jette, Kenneth (ikke mødt) 

Dagsorden: 
 

1. Nyt fra elevrådet 
Ikke noget 
 
 

2. Præsentation af grundlaget for arbejdet i scienceforløbet 
Skolebestyrelsen blev præsenteret om sciencelinjen og hvad der sker, når man vælger at gå på 
sciencelinjen.  
PowerPoint præsentation er vedhæftet. 
Der drøftes på mødet i januar det videre forløb omkring science/almen-linjerne i overbygningen. 
 

3. Opfølgning – Merforbrug til Lagune-flytning - Snak med centerchefen 
Der har været et møde med centerchefen vedrørende flytningsudgifterne til Lagunen. Der er 
lavet løsning om udgiften til gardiner samt forhåbentlig bussen. 
 

4. Principper for vikardækning 
Der er ret meget fravær i øjeblikket, hvilket vanskeliggør vikardækningen meget. Vi har flere 
langtidssygemeldte, hvoraf nogle så småt er på vej tilbage. Der er ved at være styr på en plan 
fremover. Der er tre nyansatte, hvoraf den ene starter pr. 1. december og de to andre pr. 1. 
januar. 
Der kigges på de gamle principper, der er fra Gimsing Skole.  
Punktet tages op igen (Rie og Carsten B. prøver at finde noget inspiration) 
 

5. Principper for samarbejdet mellem skole og hjem 
Udsættes 
 
 

6. Nyt vedr. kantinen 
Det forventes, at kantinen er på fuld funktion efter nytår. 

 
 

7. Økonomiorientering – Skole og SFO 
Claus orienterede om økonomien. Det forventes, at året ender med et mindre underskud.  
(ca. 0,55 % af budgettet) Dog forventes det, at de ekstraudgifter, der var i forbindelse med 
flytningen af Lagunen, som forvaltningen vil betale, vil tælle med på plus-siden. 
 
 

8. Evaluering af autismecentrets flytning til Bremdal. 
Der blev snakket og noteret i forhold til høringssvar i forbindelse med flytning af Lagunen til 
Bremdal Skole. Bestyrelsen tog stilling til spørgsmålene på ´Høringsdokumentet`. 



 

 

9. Eventuelt 
Bestyrelsen vil gerne fortsat være med i ansættelsessamtalerne. 
 

Referent: Jakob Jalk 

 

 
 


